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Protokół nr XVIII/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 26 marca 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2020 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 17:35 tego 

samego dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, 

ul. Al. E. Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad. 

 

1. Otwarcie obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: ustanowienia flagi, banneru, flagi stolikowej oraz hejnału 

Gminy Lwówek. 

9. Projekt uchwały w sprawie: zasad używania symboli Gminy Lwówek. 

10. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Statutu Gminy Lwówek. 

11. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży”. 

12. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

13. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2020 roku. 

14. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XVI/103/2019 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

16. Odpowiedzi na interpelacje. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Jędrzejczak, otwierając obrady XVIII sesji 

Rady Miejskiej w Lwówku powitał Radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, 

Skarbnika Gminy oraz pracownika biura Rady. 

Ze względu na brak publiczności spowodowany sytuacją epidemiologiczną w Polsce, 

Pan Andrzej Jędrzejczak odstąpił od odczytania informacji dotyczącej publikacji 

i przetwarzania wizerunku osób uczestniczących w obradach sesji oraz odpowiedzialności za 

wypowiedzi oraz prezentowane przez siebie materiały i inne treści. Wiceprzewodniczący 

dodał, że szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych osobowych podczas Sesji 

Rady Miejskiej w Lwówku znajdują się na stronie BIP Gminy Lwówek, w zakładce „Ochrona 

Danych Osobowych”. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 10 radnych, na 

ustawowy 15 osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. Nieobecnymi są: Pan Krzysztof Czarkowski, Pani Patrycja Pietryka, 

Pan Piotr Przewoźny, Pani Agnieszka Pustkowiak przebywająca na zwolnieniu lekarskim 

oraz Pani Barbara Starosta. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Jędrzejczak poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu z obrad XVII sesji Rady 

Miejskiej oraz przypomniał, że projekt był dostępny w materiałach zamieszczonych na 

portalu eSesja. Przewodniczący stwierdził, że do wyżej wymienionego projektu protokołu nie 

wpłynęły żadne uwagi, ani propozycje zmian, dlatego poprosił radnych o przyjęcie protokołu 

w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Protokół z XVII sesji został przyjęty jednogłośnie 10 głosami „za”. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Jędrzejczak poinformował Radnych, że 

otrzymali porządek obrad XVIII sesji i zwrócił się z pytaniem czy ktoś chciałby wnieść do 

niego jakieś uwagi lub poprawki. W związku z brakiem uwag Radni przystąpili do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  
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NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Pan Andrzej Jędrzejczak poinformował, iż informacja Przewodniczącego Rady 

z pracy międzysesyjnej nie zostanie przedstawiona w związku z przebywaniem 

Przewodniczącego Rady na zwolnieniu lekarskim. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

Pan Andrzej Jędrzejczak poinformował, że ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta 

i Gminy Lwówek można było się zapoznać na stronie internetowej Urzędu w zakładce 

e-Sesja. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 21.02.2020 DO 26.03.2020 

 

Burmistrz spotkał się z: 

− p. Pawłem Napierałą dyrektorem Departamentu Wdrażania Programu Regionalnego 

UMWW w sprawie rewitalizacji przestrzeni Rynku, 

− przedstawicielem Stowarzyszenia Klub Motocyklowy Waleczne Wilki w sprawie 

umieszczenia na rynku tablicy pamiątkowej bicia rekordu guinnessa, 

− p. Małgorzatą Gralewską przedstawicielem firmy ENEA w sprawie podpisania umowy 

na zakup energii elektrycznej, 

− p. Szymonem Andersem z Klubu Strzeleckiego Defendu w sprawie zmiany 

w klasyfikacji użytkowania terenu strzelnicy sportowej, 

− P. Norbertem Bryłką i Markiem Lobą z firmy Strowgernet w sprawie dzierżawy łączy 

internetowych. 

 

Burmistrz wziął udział w:  

− turnieju Żaka w OSiR, 
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− uroczystościach pogrzebowych emerytowanego lekarza weterynarii Tomasza 

Jurkiewicza, 

− spotkaniu organizowanym przez Starostę Nowotomyskiego w sprawie: 

• realizacji programu profilaktycznego „Zdrowy Maluch”,  

• realizacji projektu „Tworzenie, modernizacja i aktualizacja rejestrów publicznych oraz 

standardowych opracowań kartograficznych i tematycznych, gromadzonych w Starostwie 

Powiatowym w Nowym Tomyślu oraz ich udostępnianie za pomocą e-usług”, 

• planowanego otwarcia nowej siedziby Komendy Powiatowej Policji w Nowym Tomyślu, 

− spotkaniu organizacyjnym w sprawie postępu prac na Rynku, 

− naradzie rocznej z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, 

− spotkaniu organizacyjnym w sprawie postępu budowy świetlicy wiejskiej w Pakosławiu, 

− telekonferencji z udziałem Wojewody Wielkopolskiego w sprawie koronawirusa,  

− spotkaniu z okazji Dnia Kobiet w Pakosławiu, Chmielinku i MGOK, 

− turnieju Skrzatów w OSiR, 

− telekonferencjach z Wojewodą Wielkopolskim w związku z koronawirusem. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz  wziął udział w: 

− biegu Żołnierzy Wyklętych, 

− zakończeniu ligi badmintona w OSiR. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

− (9) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert w ramach 

otwartego konkursu na realizację w 2020 roku zadania publicznego – Upowszechnianie 

kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców gminy Lwówek w zakresie imprez nie 

związanych z ligowymi rozgrywkami sportowymi, 

− (10) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert w ramach 

otwartego konkursu na realizację w 2020 roku zadania publicznego – Likwidacja barier 

dla osób niepełnosprawnych i z dysfunkcjami społecznymi oraz umożliwienie im 

należytego funkcjonowania w społeczeństwie, 

− (11) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert w ramach 

otwartego konkursu na realizację w 2020 roku zadania publicznego – Organizacja Biegu 

Powstańczego oraz rozgrywek sportowych w ramach Szkolnego Związku Sportowego 

Wielkopolska na 2020 r. 
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− (12) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczyła przeniesienia środków 

z rezerwy kryzysowej na dofinansowanie zakupu respiratora dla szpitala w Nowym 

Tomyślu. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła 

do Biura Rady żadna interpelacja, po czym zwrócił się z pytaniem do radnych, czy ktoś chce 

złożyć interpelację podczas dzisiejszej sesji. 

W trakcie obrad XVIII sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: ustanowienia flagi, banneru, flagi stolikowej oraz 

hejnału Gminy Lwówek. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że ze względu na pandemię koronawirusa 

wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej nie odbyło się w związku z czym, Pan 

Jędrzejczak poprosił Burmistrza o przybliżenie projektu uchwały.  

Burmistrz zabierając głos powitał zgromadzonych Radnych, dziękując za przybycie. A 

także informując, że podjęcie uchwał jest niezbędne do prawidłowego funkcjonowania 

gminy. Burmistrz dodał, że w projekcie tej uchwały uregulowano zasady co do wyglądu flagi, 

herbu oraz flagi stolikowej. W kolejnej uchwale okreslono zasady używania symboli Gminy 

Lwówek. Oba projekty uchwał są ściśle związane z projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Lwówek. 

W związku z brakiem uwag oraz pytań Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: ustanowienia flagi, banneru, flagi stolikowej oraz 

hejnału Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna.  

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Uchwałę nr XVIII/112/2020 w sprawie: ustanowienia flagi, banneru, flagi stolikowej oraz 

hejnału Gminy Lwówek, Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 9 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. Ww. uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: zasad używania symboli Gminy Lwówek. 

 

Pan Jędrzejczak poinformował, że Radni otrzymali projekt uchwały a Burmistrz przy 

okazji omawiania poprzedniego projektu uchwały wspomniał również o niniejszej uchwale. 

W związku z barkiem uwag i pytań Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia projektu uchwały w sprawie: zasad używania symboli Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna.  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Uchwałę nr XVIII/113/2020 w sprawie: zasad używania symboli Gminy Lwówek Radni 

Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 9 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Statutu Gminy Lwówek. 

 

 Burmistrz zabierając głos poinformował, że obowiązujący do tej pory statut w pewnej 

części został zakwestionowany przez Wojewodę Wielkopolskiego. Zmiany polegają miedzy 

innymi na uaktualnieniu podstawy prawnej, dodaniu zapisów dotyczących głosowania za 

pomocą urządzeń teleinformatycznych oraz zmiany w sposobie przekazywania Radnym 

materiałów, w tym projektów uchwał na sesję oraz posiedzenia komisji. W Statucie 

zamieszczono również informacje o symbolach gminy i zasadach ich użytkowania. Burmistrz 

dodał, że w projekcie uchwały dot. uchwalenia Statutu, która została Radnym przesłana 

wszelkie zmiany zostały zaznaczone kolorem czerwonym, dlatego jeżeli Radni mają jakieś 

pytania lub uwagi mogą je zgłosić. 

 W związku z brakiem pytań i uwag Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia projektu uchwały w sprawie: uchwalenia Statutu Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

 

Uchwałę nr XVIII/114/2020 w sprawie: uchwalenia Statutu Gminy Lwówek Radni Rady 

Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 10 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia „Gminnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży”. 

 

 Burmistrz zabierając głos wyjaśnił, że przed reformą szkolnictwa tytuł złotego 

absolwenta był przyznawany uczniowi kończącemu Gimnazjum, który uzyskał najwyższą 

średnią. Do tej pory w naszej gminie Gimnazjum było jedno. Po reformie szkolnictwa, 

w związku z likwidacją Gimnazjum i utworzeniem 8-letniej szkoły podstawowej, w każdej 

Szkole Podstawowej, których w gminie Lwówek jest 6, będzie wybierany Złoty Absolwent. 

Przyjęcie tej uchwały jest niezbędne aby móc podjąć kolejną uchwałę dotyczącą Regulaminu 

przyznawania nagrody „Złotego Absolwenta”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia projektu uchwały w sprawie: przyjęcia „Gminnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Uchwałę nr XVIII/115/2020 w sprawie: przyjęcia „Gminnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży” Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 

jednogłośnie 10 głosami „za”. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

 Burmistrz zabierając głos poinformował Radnych, że projekt tej uchwały zakłada 

bezprzetargowe zbycie nieruchomości gruntowej o powierzchni 14 m2 położonej w Lwówku 

przy ul. Parkowej. Sprzedaż tej nieruchomości poprawi warunki zagospodarowania 

nieruchomości przyległej do tej działki.  

 W związku z brakiem pytań Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia projektu uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  

 



11 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Uchwałę nr XVIII/116/2020 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości Radni 

Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 10 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2020 

roku. 

 

 Burmistrz przypomniał, że program opieki nad zwierzętami bezdomnymi jest 

realizowany zgodnie z ustawą. Na ten cel Gmina Lwówek przeznacza w tym roku 44 500 zł. 

Zakres obejmuje opiekę nad zwierzętami bezdomnymi min. szczepienia, sterylizację 

i kastrację. Jest to uchwała przyjmowana rok rocznie do końca marca danego roku. 

 W związku z brakiem pytań Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia projektu uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2020 roku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 
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Uchwałę nr XVIII/117/2020 w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Lwówek w 2020 roku 

Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 10 głosami „za”. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XVI/103/2019 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

Burmistrz przedstawiając zmiany w budżecie poinformował Radnych, że Budżet miasta 

i gminy został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 28 421,00 zł natomiast po stronie 

wydatków został zwiększony o kwotę 123 793,00 zł. Zmiany obejmują: 

 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85503 Karta Dużej Rodziny, § 2010 

Dotacja celowa- kwota 500,00 (Pismo Wojewody Wlkp. FB-I.3111.21.2020.6). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 751, rozdział 75107 Wybory Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej, § 2010 Dotacja celowa – kwota 12.301,00 (Pismo KBW –(DPZ-

802-1/20). 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85216 Zasiłki stałe, § 2950 Wpływy 

ze zwrotów niewykorzystanych dotacji oraz płatności – kwota 120,00. 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, 

świadczenia z funduszu alimentacyjnego – kwota ogółem 15.500,00 z tego: § 0920 odsetki – 

kwota 500,00 oraz § 2950 Wpływy ze zwrotów  niewykorzystanych dotacji oraz płatności – 

kwota 15.000,00. 

5. Zmiana klasyfikacji w planie dochodów w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne 

gminne z § 6300 –Dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej udzielanej między 

j.s.t. – kwota 673.860,00 – dot. inwestycji drogowej pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 

383547P w m. Konin w kierunku Zgierzynki” na § 6207 Dotacje celowe w ramach 

programów finansowanych z udziałem środków europejskich- kwota 673.860,00 (Umowa 

z Urzędem Marszałkowskim dot. udziału środków PROW 2014-2020). 
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WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85503 Karta Dużej Rodziny, § 4300 

zakup usług – kwota 500,00 (środki z dotacji na realizacje zadań związanych z przyznawanie 

Kart Dużej Rodziny wynikających z ustawy o Karcie Dużej Rodziny). 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 751. Rozdział 75107 Wybory Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej – kwota ogółem 12.301,00 z tego: 

§ 4110 skł. ZUS 400,00 

§ 4120 skł. FP   225,00 

§ 4170 wyn. bezosobowe 7.650,00 

§ 4210 zakup mat. 2.236,00 

§ 4300 zakup usług 390,00 

§ 4410 kraj. podr służb 800,00 

§ 4700 szkolenia 600,00 

 Całość środków przeznacza się na przygotowanie i przeprowadzenie wyborów 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85216 Zasiłki stałe, § 2950 Wpływy 

ze zwrotów niewykorzystanych dotacji oraz płatności – kwota 120,00. 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85502 Świadczenia rodzinne, 

świadczenia z funduszu alimentacyjnego, § 2950 Wpływy ze zwrotów niewykorzystanych 

dotacji oraz płatności – kwota ogółem 15.500,00. 

5. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 900, rozdział 90003 

Oczyszczanie miast i wsi, z § 4210 zakup mat. – kwota 100,00 do § 4300 zakup usług – 

kwota 100,00. 

6. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 700, rozdział 70005 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami, z § 4530 podatek od towarów i usług – kwota 

1.050,00 do § 4430 różne opłaty i składki – kwota 1.050,00 z przeznaczeniem na opłatę 

wieczystego użytkowania gruntu po PKP. 

7. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 750, rozdział 75022 

Rady gmin, z § 4210 zakup mat. – kwota 500,00 do § 4300 zakup usług – kwota 500,00 

z przeznaczeniem na usługę nagrywania obrad sesji Rady Miejskiej. 

8. Zmiana w planie wydatków pomiędzy paragrafami w funduszu sołeckim sołectwa 

Lipka Wielka w dz. 921, rozdział 92195 Pozostała działalność z § 4210 zakup mat. – kwota 

500,00 do § 4300 zakup usług – kwota 500,00 w ramach zadania „Kultywowanie tradycji 

wiejskiej”. 
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9. Zmiana klasyfikacji w planie wydatków inwestycyjnych w dz. 600, 660016 Drogi 

publiczne gminne w zadaniu pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 383547P w m. Konin 

w kierunku Zgierzynki” była całość w kwocie 1.354.388,00 zaklasyfikowana w § 6050, 

przenosi się do § 6057 kwota 673.860,00 jako środki UE oraz do § 6059 – kwota 680.528,00 

jako środki krajowe budżetu. 

10. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 600, rozdział 60016 

Drogi publiczne gminne, z § 6050 wydatki inwestycyjne- kwota 301.416,00 do § 6690 

Zwroty niewykorzystanych dotacji oraz płatności – kwota 301.416,00 – dot. zadania pn. 

„Przebudowa ulicy Stefana Wittmanna w Lwówku wraz z odwodnieniem na odcinku od km 

0+000,00 do km 0+650,0”- z przeznaczeniem na zwrot dotacji z FDS. 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, 

§ 4300 zakup usług pozostałych – kwota 95.372,00 z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie 

dróg. 

W związku z barkiem pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XVI/103/2019 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 30 grudnia 2019 r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Uchwałę nr XVIII/118/2020 zmieniającą uchwałę nr XVI/103/2019 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2020 rok Radni 
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Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 10 głosami „za”. Ww. uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Andrzej Jędrzejczak 

poinformował, iż zmiana WFP jest konsekwencją przyjętej zmiany uchwały budżetowej. 

W związku z brakiem pytań ze strony Radnych przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, 

Gabriela Woźna.  

 

NIEOBECNI (5) 

Krzysztof Czarkowski, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Agnieszka Pustkowiak, Barbara 

Starosta. 

 

Uchwałę nr XVIII/119/2020 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek, Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 10 głosami „za”. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Andrzej Jędrzejczak 

poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 15. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Pan Andrzej Jędrzejczak poinformował, Radnych, że do Biura Rady wpłynęła skarga 

Prokuratora na uchwałę dot. statutów sołectw. Treść skargi zamieszczona jest na e-sesji oraz 

została przekazana Radnym wraz z projektami uchwał. Na skargę odpowiada Burmistrz 

jednak, jeżeli ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi proszony jest o kontakt 

z Urzędem.  

 Burmistrz zabierając głos podziękował przewodniczącej oraz członkom Komisji 

Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa i Ochrony Środowiska za szybkie podjęcie decyzji dot. 

zakupu respiratora dla Szpitala Powiatowego w Nowym Tomyślu. Burmistrz poinformował, 

że z wnioskiem o pomoc zwrócił się dyrektor szpitala w obawie, że może zabraknąć sprzętu 

do ratowania ludzi w przypadku wstąpienia na naszym terenie większej liczby zachorowań. 

W związku z otrzymanym pismem, Gminy z powiatu nowotomyskiego wsparły szpital 

powiatowy składając się na respirator (Gmina Miedzichowo - 25 tys. zł, Kuślin - 25 tys. zł 

i gmina Lwówek - 50 tys. zł), Gmina Nowy Tomyśl zakupiła 1 respirator natomiast gminy 

Opalenica i Zbąszyń zakupiły aparat do znieczulania. Starosta Nowotomyski przekazał 100 

tys. zł na zakup środków dezynfekujących, maseczek ochronnych oraz fartuchów.  

 Burmistrz będąc przy głosie poinformował również, że wniosek o dofinansowanie 

remontu szatni w Brodach przeszedł pozytywną weryfikację i został zakwalifikowany do 

programu „Szatnia na medal”. 

 Pani Gabriela Woźna zabierając głos zaproponowała aby Radni przekazali cześć diet 

na pomoc dla szpitala. Pan Jędrzejczak dodał aby umieścić na stronie Urzędu nr konta 

bankowego szpitala aby osoby chcące pomóc mogły na nie wpłacać pieniądze.  

 Burmistrz poinformował, że gmina planuje zakup maseczek ochronnych i w tym celu 

Radni będą musieli podjąć odpowiednią uchwałę. Burmistrz dodał, że pomoc rzeczowa w tym 

przypadku bardziej się przyda.  

 Pan Wojciechowski zabierając głos zwrócił się do Burmistrza z prośbą o zakup 

maseczek również dla jednostek OSP, ponieważ są wyznaczone jednostki, które w przypadku 
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kwarantanny będą dostarczać żywność a nie są wyposażone w odpowiednie środki ochrony. 

Burmistrz poinformował, że jednostki OSP również otrzymają maseczki ochronne.  

 Pan Andrzej Jędrzejczak podziękował Radnym za przybycie na sesję i podjęcie 

uchwał niezbędnych do prawidłowego funkcjonowania gminy oraz apelował do mieszkańców 

o przestrzeganie obostrzeń, które zostały wprowadzone po to oby zapobiec rozprzestrzenianiu 

się wirusa. Pan Jędrzejczak dodał, że tylko poprzez samodyscyplinę jesteśmy w stanie 

wszystko opanować 

 

Ad. 16. Zamknięcie obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad XVIII sesji Wiceprzewodniczący Rady, Pan 

Jędrzejczak zamknął obrady wypowiadając słowa „Zamykam obrady XVIII sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku”. 

 

 

Protokołowała:            Wiceprzewodniczący 

/-/ Estera Puk      Rady Miejskiej we Lwówku  

              /-/ Andrzej Jędrzejczak 


